
Referat af generalforsamling i Sunds Forenings Fitness torsdag d. 7. marts 2024. 
(Tilstedeværende i bestyrelsen: Carsten, Pia, Susanne & Anette – fraværende Mads og Rikke) 

 
 
Formanden bød velkommen – dejligt med så mange fremmødte. 
 
Ole Mogensen blev valgt som dirigent.  
Mogens foreslog af valg af referent blev tilføjet i vedtægterne. 
 

1. Valg af stemmetællere – blev besluttet af vente og se om det blev nødvendigt. 
2. Formanden præsenterede årets beretning (vedlagt) 
3. Carsten gennemgik regnskabet uden kommentarer og regnskabet blev godkendt. 
4. Indkomne forslag – ingen forslag modtaget 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant. 

a. Både Carsten, Pia og Susanne modtog ikke genvalg – der blev i stedet foreslået Mette 
Nørgaard, Jenni Thomassen og Anette Kopp – hvilket blev godkendt. 
b. Valg af suppleant – da Anette er kommet i bestyrelsen foreslog nuværende bestyrelse 
Rene Andersen – hvilket blev godkendt. 

6. Valg af revisorer. Helle Reinevald fik genvalg som revisor og Marlene Smed blev valgt som 
suppleant. 

7. Evt. Der skal mere fokus på at tiltrække yngre instruktører. 
Tekst til skærmene i centret med ”Træn når du er der – læg mobilen væk” a la gå væk fra 
maskinerne når du ikke bruger dem så andre kan komme til – skrives på en pæn og sjov 
måde. 
Omkostningerne er lave i forhold til budgetteret – hvad er planen? Bestyrelsen nævnte at 
der vil komme udskiftninger af maskiner såsom løbebånd som er pænt dyre. En mulig 
udvidelse kan også være på vej og så skal der også være økonomi hertil. 
 


